
Bestyrelsesmøde d. 26.06.25 kl. 19.00-21.00 
  
                                                 Dagsorden 
  
1. Opfølgning fra sidst. 
2. Evaluering af familiedag. 
3. Velkomstfolder. 
4. Aktiviteter for efteråret. 
5. Ungdomsafdelingen. 
6. Bordet rundt. 
7. Dato for næste møde. 
8. Evt. 
9. Godkendelse af referat. 
  
Ad 1: uddybningen af havnen er udsat til november. 
Ad 2: i forbindelse med familiedag var det muligt af afhente plakater på 
          turistkontoret i arbejdstiden, hvilket naturligvis var problematisk. 
          Der blev talt om at stille noget op med oplysning om at det var muligt 
          at komme med ud at sejle med klubbåden. Der blev talt om at få 101 ud 
          at sejle i sommerferien. 
Ad 3: Rasmus er nogle gange alene med børnene, hvorfor han skal have en 
          hjælpende hånd med tanke på sikkerheden og det forskellige niveau 
          børnene har. Der er for tiden seks børn der er medlemmer af sejlklub- 
          ben. Dette i håb om at kunne lokke flere børn til. Der sejles fra kl. 17-19. 
Ad 4: Britt fremlagde forslag til velkomstfolder som blev enstemmigt vedtaget. 
          Der vil foreløbigt blive produceret 30 stk. 
Ad 5: Finn arbejder videre ang. kursus ved HF Marine. Arne arbejder videre 
          angående kursus vedr. nødblus.Per Munch vil muligvis vise gamle film 
          i forbindelse med juleafslutningen. Der vil også blive standernedhaling. 
Ad 6: V har fået afslag fra DGI, fra Fyn Langeland Forsikring og fra Nordea 
          Fonden. Marstal Sejlklub har takket for gavekortet i forbindelse med ju- 
          bilæet. Der vil blive arbejdet på en Jubilæumstur 2026 Langeland Rundt. 
Ad 7: Næste best.møde er aftalt til d. 02.09.25. 
Ad 8: Der var ikke noget til evt. 
  
Fremmødte var: Rasmus, Arne, Jens, Sten, Britt, Lars, Michael og Bjarke. 
 


